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زمان حال ساده. 1
 to beبا استفاده از افعال 

(am,is ,are)
با استفاده از فعل اصلی

ی جمله خبر فاعل + am/is/are + …

مثال I am an engineer. 

جمله منف   فاعل  + am/is/are + not (n’t) + …

مثال She isn’t my mother. 

جمله سوالی Am/Is/Are+ فاعل + …?

مثال Are you a student?

ی جمله خبر فاعل  فعل اصلی + + …

مثال The train leaves at 9 am.

جمله منف   فاعل  + don’t/doesn’t + فعل اصلی

مثال He doesn’t play football.

They don’t play football.

جمله سوالی Do/Does+ فاعل فعل اصلی + + …?

مثال Does she eat pizza?

Do we eat pizza?
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کاربردهای زمان حال ساده

.I always play footballمثالبرای بیان عادت یا تکرار عمل در زمان حالکاربرد اول

.The sun rises in the eastمثال.برای بیان حقایق و واقعیت های علمیکاربرد دوم

.The classes start at 8:30 a.m. on next Mondayمثال.برای بیان کارهای برنامه ریزی شدهکاربرد سوم
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قیدهای زمان حال ساده

ند عبارت  در زمان حال ساده مورد استفاده قرار می گبر
:ند ازقیدهایی که بیشبر

always

همیشه

generally

 
 
عموما

normally

 
ا
معمول

usually

 
ا
معمول

often

اغلب

sometimes

گاهی اوقات

rarely

به ندرت

never

هرگز

traditionally

به طور مرسوم

every day/ week …

...هر هفته /هر روز

two times a week/ …

/ ...دومرتبه در هفته
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زمان گذشته ساده. 2
 to beبا استفاده از افعال 

(was, were)
با استفاده از فعل اصلی

ی جمله خبر فاعل + was/were + …

مثال I was an engineer. 

جمله منف   فاعل  + was/were + not (n’t) + …

مثال They weren’t friends. 

جمله سوالی Was/Were+ فاعل + …?

مثال Were they friends?

ی جمله خبر فاعل  قسمت دوم فعل + + …

مثال She saw a ghost last Friday.

جمله منف   فاعل  + didn’t + شکل ساده فعل

مثال He didn’t watch TV.

جمله سوالی Did+ فاعل شکل ساد فعل + + …?

مثال Did she write a letter?

She worked in BMW company.
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هکاربردهای زمان گذشته ساد

.We painted the house yesterdayمثالاستبرای بیان عملی که در گذشته انجام گرفته و تمام شدهکاربرد اول

.She wore a yellow coat every day last winterمثال.برای بیان کاری که در گذشته به صورت عادت انجام می شدهکاربرد دوم
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زمان حال استمراری. 3

ی جمله خبر فاعل + am/is /are + verbing

مثال I am playing football.

جمله منف   فاعل + am/is/are+ not (n’t) + verbing

مثال They aren’t playing football.

جمله سوالی Am/Is/Are + فاعل + verbing + …?

مثال Are they playing football? 
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کاربردهای زمان حال استمراری

.She is walkingمثال.برای بیان انجام کاری که هم اکنون در حال انجام شدن استکاربرد اول

قیدهای زمان حال استمراری

now

اکنون

at present

اکنون

at this time

در این زمان

For the time being

الان
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شکل ساده فعل + willزمان آینده ساده. 4 be going to + شکل ساده فعل

فاعل + will + یشکل ساده فعل جمله خبر

مثال I will play football. 

جمله منف  

مثال

فاعل  + will not/ won’t +  فش س

I won’t play football. 

جمله سوالی

مثال

Will فاعل + شکل ساده فعل... + ؟ +

Will you play football?

ی جمله خبر فاعل  + am/is/are + going to + شکل ساده فعل

مثال I am going to play football.

جمله منف   فاعل  + am/is/are + not + going to + شکل ساده فعل

مثال I am not going to play football.

جمله سوالی Am/Is/Are + فاعل + going to + ؟شکل ساده فعل

مثال Am I going to play football?
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زمان آینده ساده willکاربردهای 

ی لحظه ایکاربرد اول  /تصمیم گبر
A: Telephone is ringing.                    B: I’llمثالآی  answer it.

.I’m sure you’ll pass the examمثالبیان حقیقت و پیش بین  در مورد آینده بر اساس نظر شخصیکاربرد دوم

 .I promise I’ll help youمثالقول دادنکاربرد سوم

 ?Will you please turn the television downمثالپیشنهاد دادن یا خواهش کردنکاربرد چهارم

.Maria won’t listen to meمثالرد پیشنهاد یا نشان دادن عدم تمایلکاربرد پنجم

.Don’t laugh at me. I’ll kill youمثالبرای تهدید کردنکاربرد ششم
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زمان آینده ساده to be going toکاربردهای 

ی با قصد و اندیشه قکاربرد اول  .Sarah is going to find a place to live next monthمثالبلیتصمیم گبر

.We are going to be late. There is too much trafficمثالپیش بین  بر اساس شواهدکاربرد دوم

قیدهای زمان آینده ساده

tonight

امشب

tomorrow

فردا

next day/next week/next month/next year

سال بعد/ماه بعد/هفته ی بعد/روز بعد
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زمان گذشته استمراری. 5
Past progressive

ی جمله خبر فاعل + was/were + verbing

مثال I was playing football.

جمله منف   فاعل + was/were+ not (n’t) + verbing

مثال I wasn’t playing football.

جمله سوالی

مثال

Was/Were + فاعل + verbing + …?

Were they playing football? 
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کاربرد های زمان گذشته استمراری
Past progressive

کاربرد اول
ه ب. هرگاه عملی در گذشته در حال انجام شدن بوده و عمل دیگری آن را قطع کرده باشد از زمان گذشته استمراری استفاده می کنیم

 عبارت دیگر برای 
 
.یماستفاده می کنگذشته ساده از زمان  کوتاه تر /عمل قطع کنندهو برای گذشته استمراری تر از  عمل طولای

My mother was washing the dishes when I got home.

.  منشان می کنیگذشته استمراری با یکدیگر در حال وقوع باشند، هر دو عمل را با استفاده از زمان  دو عمل همزمان هرگاه در گذشته، کاربرد دوم

I was listening to music while/as my mother was making dinner.

وع و پایان دقیق آن مشخص نباشد برای بیان وقوع عملی در گذشته که کاربرد سوم . نیماستفاده می کگذشته استمراری ، از زمان  شر

When I got home, my mother was washing the dishes 

While/As my mother was making dinner, I was listening to music.

Last night, I was playing badminton with Amin.

حال گذشتهآینده
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ماض  نقلی/زمان حال کامل. 6
present perfect

ی جمله خبر فاعل + have/has (‘ve/’s) + p.p

مثال I have played football.

جمله منف   فاعل + have/has + not (n’t) + p.p

مثال Ronaldo hasn’t played football.

جمله سوالی Have/Has + فاعل + p.p + …?

مثال Have they played football? 

 از 
 
 از haveچه زمای

 
و چه زمای

has استفاده کنیم؟

I have (I’ve)
You have (you’ve)
They have (they’ve) 
We have (we’ve)

She has (she’s)
He has (he’s)
It has (it’s) 
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ماض  نقلی/زمان حال کامل کاربردهای
present perfect

حال گذشتهآینده

وع شده و تا زمان حال ادامه داشته استکاربرد اول . برای بیان عملی که در گذشته شر

I have lived in Tehran since 2012.

I have lived in Tehran for two years.

Since  وع عمل در گذشته تا حال را نشان می" از، از زمانیکه"به معنای .  دهدشر

for  دطول مدت انجام کاری را نشان می ده" به مدت"به معنای  .

وع شده واثر آن در زمان حال مشاهده می شودکاربرد دوم .برای بیان عملی که در گذشته شر

I can’t get in the house, I’ve lost my keys.

کاربرد سوم

Have you ever visited Thailand?

I have never visited Thailand.

 شخصی اتفاق افتاده، در این صورت از زمان حال کامل استفاده می ک
ی

 در زندگ
 
.نیمبرای بیان تجارب شخصی که زمای

ever  نتاکنو "به معنای  "

never  هرگز"به معنای  " 09185898942-09396258705: سجاد ولایتی

www.konkur.in

forum.konkur.in



ماض  نقلی/زمان حال کامل قیدهای
present perfect

since

for

ever

never

yet

just

recently

already

so far

twice/times

Since  وع عمل در گذشته تا حال را نشان می" از، از زمانیکه"به معنای .  دهدشر

for  دطول مدت انجام کاری را نشان می ده" به مدت"به معنای .

ever  نتاکنو "به معنای  "

never  هرگز"به معنای  "

yet  می روددر انتهای جملات منف  یا سوالی به کار " هنوز"به معنای.

She has played the piano since he was a child.

She has played the piano for three years.

Have you ever eaten sushi?

I’ve never met a famous person. 

1. I haven’t finished my homework yet. 

2. Has she finished her homework yet?

just  بیر  فعل کمکی و " همیر  الان"به معنایp.pد We have.قرار می گبر just eaten dinner.

recently  به معنای" 
 
ا .She has done her research recently.افتاده استبرای نشان اعمالی که در زمان نامعین  در گذشته اتفاق" اخبر

already  هم اکنون"به معنای ،
ا
.Dave has already left.اق افتاده استبرای نشان اعمالی که در زمان نامعین  در گذشته اتف" قبلا

so far  افتاده استبرای نشان اعمالی که در زمان نامعین  در گذشته اتفاق" تاکنون"به معنای.He has sold two tickets so far.

twice و " دوبار"به معنایtimes ق افتاده استبرای بیان عملی که در گذشته چندین بار در زمان نامعین  اتفا" مرتبه/دفعه"به معنای.
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دماض  بعی/زمان گذشته کامل. 7
past perfect

ی جمله خبر فاعل + had (‘d) + p.p

مثال I had played football.

جمله منف   فاعل + had + not (hadn’t) + p.p

مثال I hadn’t studied physics.

جمله سوالی Had + فاعل + p.p + …?

مثال Had she done her research? 
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ماض  بعید/زمان گذشته کامل کاربردهای
past perfect

حال گذشتهآینده هگذشته ساد

گذشته کامل

.استاز عمل دیگری اتفاق افتادهقبلبرای بیان عملی که در گذشته کاربرد

David had gone out when I arrived in the office.

 زمان گذشته کامل بوسیله ی حروف ربط زیر به همراه زمان گذشته ساده به کار می رود تا انجام یک عمل قبل تر از عمل دیگری در گ
 
ذشتهعموما

.را نشان دهد

when before By the timeگذشته کامل گذشته ساده
گروه اول 
حروف ربط

Whenگذشته ساده Before By the time , گذشته کامل

مثال
I had done my homework before my mother came back.

Before my mother came back, I had done my homework. 
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گروه دوم 
حروف ربط

گذشته ساده after as soon asگذشته کامل

After As soon as گذشته کامل , گذشته ساده

They left the office after the boss had gone.
مثال

After the boss had gone, they left the office.

گروه سوم 
حروف ربط

گذشته ساده because since as گذشته کامل

Becauseگذشته کامل Since As , گذشته ساده

مثال
John’s mother was happy because he had got good marks.

Because he had got good marks, John’s mother was happy.
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